
PREZYItrI{T ttltASTA tVr0CtAWEr
Zlelony Rynel 1111

"-rr$goJ)\gogtA 
w E f

uro:AlQqqv

Wloclawek, dnia 8 lipca 2024

Pani

Katarryna Zargbska
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Do wiadomo$ci:

1. Pzewodniczqcy Rady Miasta

2. WydzialOrganizacyjnoPrawnyi Kadr
a/a M.K

OdpowiadajEc na interpelacjg wniesionq podczas V sesji Rady Miasta w sprawie budowy

chodnika oraz Scie2ki rowerowej na odcinku od ul, Wysokiej do ulicy Obwodowej upzejmie informuje,

2e Gmina Miasto Wloclawek sukcesywnie realizuje zadanie inwestycyjne pn, 
"Budowa 

dr6g rowerowych"

w ramach kt6rego wykonana bqdzie r6wnie2 $cie2ka rowerowa w ul. Lisek od ul. Wysokiej do ul.

Obwodowej. W roku 20n-2023 wykonana zostala dokumentacja techniczna arealizacja planowana jest

na rok 2025.

Nadmieniam, 2e projekt zaklada rozbudowq ul. Lisek w zakresie budowy Scie2ki rowerowej wnzz

niezbgdnq infrastrukturq towazyszqc4 budowq chodnika oraz pzebudowq zjazdow do istniejqcych

posesji.
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